
  

 

 

 

 

Fresvik sokneråd har vore samansett slik: 

Leiar Anita Høydal 

Nestleiar Dagfinn Flæte 

Kasserar Sigmund Hauglum 

Sekretær Michelle Bøthun Smedegård 

Repr. fellesråd Nann Ingunn Simlenes 

Vara fellesråd Dagfinn Flæte 

Repr. diakonutval Michelle Bøthun Smedegård 

soknerådsmedlemm Hildegunn Mårstig Tretteteig 

1. vara Mari Bøtun 

 

Varamedlemmar: 

1. vara: Mari Bøthun                  2. vara Jon Breilid 

Hildegunn M. Tretteteig som var 1. vara, har i 2017 og 2018 vore 
soknerådsmedlem. 

Mari Bøtun som var 2. vara, har i 2017 og 2018 vore som 1. vara og deltek på 
soknerådsmøta. 

Tilsette: 

Stein Arne Larsson 50% fengselsprest, prostiprest og har ansvar for Fresvik og 
Feios. 

Henk Van Nierop, kyrkjetenar 

Kirsti Hjelle Hopperstad, kyrkjelydssekretær 60% 



Nils Kvamme, hovudkyrkjetenar 80% 

Inger Marit Hove organist 30% 

Lisbet Underdal Holen, kyrkjelydspedagog  

Ingvar Vangsnes, kyrkjeverje 

 

Soknerådsarbeid:  

Soknerådet har hatt 7 møter i 2019 (1 av møta var årsmøte) 

Soknerådet har handsama 50 saker. 

Kyrkjelydsmøte (årsmøte) vart halde på Fresvik kyrkje 10. mars med 13 personar 
til stades. Det vart servert kaffi og kaker. 

Faste saker: 

 Planlegging av arbeidsåret/innspel til gudstenesteplan 
 Kyrkjevertar 
 Tildeling av offer 
 Ungdomsklubben 
 Fasteaksjon 
 Kyrkjegardsdugnad 
 Sveastemnet 
 Kyrkjekaffi 
 Kyrkjelydsfest/konfirmantfest 

Stein Arne Larsson er prostiprest i Fresvik og Feios, og prest i Vik fengsel. 

6. april Var det felles samtalegudsteneste i Vik kyrkje og konfirmantfest for alle 
konfirmantane i kommune i Kyrkjestova i Vik. Vik sokneråd stod ansvarleg for 
festen, dei andre sokneråda var med å laga mat til festen. Det var to 
konfirmantar i Fresvik.  

Fasteaksjon i 9. april: Soknerådet organiserte køyring rundt om i bygda. Elevar 
frå mellomtrinnet og ungdomsskulen gjekk med bøssene. I Fresvik vart det samla 
inn til kirkens nødhjelp. Bøssene blei talde i Vik. 

Dugnad på gravplassen 23. april: 13 personar var med på dugnad (21 personar 
møtte i fjor) alle jobba godt. Det blei beskore rosehagtorn, raka lauv, vaska på 



toaletta og reinska ugras i grusgongen. Soknerådet kjøpte inn blomster til å 
plante ute i krukkene. Avslutta med kaffi, saft og kaker. 

Dugnad i lag med sogelaget 4. juni: Sogelaget kallar inn til dugnad for å vaske i 
kyrkjetårnet og for å tette hol i veggen. Alle hadde med bytter, klutar og vatn.  
Soknerådet handlar inn hanskar, grønsåpe, skurekostar og klutar. To personar 
frå soknerådet deltok i lag med sogelaget og nokre personar til. 

Ungdomsklubben: Er samla fire gonger om våren og fire gonger om hausten. I 
vår blei klubben avlyst to gonger, ein gong fordi vegen var stengt og ein gong 
fordi ingen møtte. I haust blei klubben avlyst dei to siste gongene fordi det nye 
soknerådet ikkje heilt var komme i gong. Trond lærar frå Sygna har ansvaret for 
klubben og har oftast med seg 2-3 elevar, 1-2 personar frå soknerådet er med 
kvar gong og har ansvar for lokale og matservering. I år som i fjor har klubben 
vore på skulen, fordi det tek lang tid å varme opp bedehuset og ein må betale 
leige på kr. 200,- .  24. april var det felles  sommaravslutning for Fresvik og Feios 
ungdomsklubb. I vår var det Feios som inviterte Fresvik. Trond hadde med seg 
elevar frå Sygna VGS, dei hadde aktivitetar ute på skuleplassen. Soknerådet  

Sveastemne 25 august: Godt ver og godt oppmøte i Svea, det var to barnedåpar 
og 70 personar til stades. Gudsteneste v/Stein Arne Larsson, matpause med 
servering av kaffi og kaker. Frelsesarmeen heldt taler og syng songar. 

Hausttakkegudsteneste og konfirmantpresentasjon 22. september:  
Presentasjon av ein konfirmant, utdeling av biblar til 6 åringane og til 6. klasse 
elevar. Kyrkjekaffi med bollar, saft og kaffi. 16 personar møtte i kyrkja. 

Lysmesse 1. desember: Konfirmanten frå Fresvik tende lys og las. Nye og gamle 
soknerådsleia takkar av presten Stein Arne Larsson då han skal byrje i ny jobb i 
Hol kommune. Soknerådsleiar Marianne Bøthun hadde kjøpt inn gåver til 
presten. Godt oppmøte, 33 personar var i kyrkja. 

Kyrkjekonsert 15. desember: Fresvik skulekorps og soknerådet hadde ansvaret 
for konserten. Korpset spelte, Siri Wølneberg Bøthun song, Rolf Olsen og ei 
jentegruppe song og spelte fleire songar. Godt oppmøte. 

Julegudsteneste 24. desember: Godt oppmøte, 83 personar var til stades. Siri 
Wølneberg Bøthun opptredde med song. 

Det har vore eit giftemål og 3 barnedåpar dette året. 

Vedlikehald av kyrkja: Inngangspartiet er nesten heilt ferdig, det manglar 
fortsatt skifer på plattingen (ei sak for fellesrådet).  



Vi takkar Bjarne Bjørkevoll med sogelaget for samarbeid med dugnaden i 
kyrkjetårnet. Det blei vaska i tårnet, museet og ned trappene. Det blei og tetta 
at hol slik at fuglar ikkje skal komme inn. Målet med dugnaden var å bevare 
museet og gjenstandane der. 

Søndagsskulen er ikkje i drift for tida. 

Så vil soknerådet takke kyrkjekontoret og sokneprestane for godt samarbeid. 
Takk til alle som har delteke som tekstlesarar under gudstenestene, og til alle 
barn og ungdommar som har bidrege med song. Stor takk til Henk for arbeidet 
som kyrkjetenar. 

Arbeidet med val av nye soknerådsmedlemmar: Det var vanskeleg å få folk til å 
stille på vallista, brukte mykje tid og spurde nesten alle vaksne i bygda. Derfor 
vart det vedteke å redusere antal soknerådsmedlemmane får 6 til 4 
representantar. Det kommande soknerådet bestemme sjølv kor mange 
varamedlemmar dei ynskjer skal møte. 

 

9. september var det soknerådsval. 1. november overtok det nye soknerådet. 

Det nye soknerådet 2019-2023 

Marianne Bøthun: leiar og skrivar 

Rolf Arne Olsen: Repr. Fellesrådet 

Geir Ove Bøthun: Kasserar 

Bente Settevik: Styremedlem 

1. vara: Frode Høgberg: Nestleiar 

Det gamle soknerådet takkar for seg og ynskjer det nye soknerådet lykke til med 
arbeidet. 

 

Fresvik 23. februar 2020 

Anita Høydal 

Soknerådsleiar 
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toaletta og reinska ugras i grusgongen. Soknerådet kjøpte inn blomster til å 
plante ute i krukkene. Avslutta med kaffi, saft og kaker. 

Dugnad i lag med sogelaget 4. juni: Sogelaget kallar inn til dugnad for å vaske i 
kyrkjetårnet og for å tette hol i veggen. Alle hadde med bytter, klutar og vatn.  
Soknerådet handlar inn hanskar, grønsåpe, skurekostar og klutar. To personar 
frå soknerådet deltok i lag med sogelaget og nokre personar til. 

Ungdomsklubben: Er samla fire gonger om våren og fire gonger om hausten. I 
vår blei klubben avlyst to gonger, ein gong fordi vegen var stengt og ein gong 
fordi ingen møtte. I haust blei klubben avlyst dei to siste gongene fordi det nye 
soknerådet ikkje heilt var komme i gong. Trond lærar frå Sygna har ansvaret for 
klubben og har oftast med seg 2-3 elevar, 1-2 personar frå soknerådet er med 
kvar gong og har ansvar for lokale og matservering. I år som i fjor har klubben 
vore på skulen, fordi det tek lang tid å varme opp bedehuset og ein må betale 
leige på kr. 200,- .  24. april var det felles  sommaravslutning for Fresvik og Feios 
ungdomsklubb. I vår var det Feios som inviterte Fresvik. Trond hadde med seg 
elevar frå Sygna VGS, dei hadde aktivitetar ute på skuleplassen. Soknerådet  

Sveastemne 25 august: Godt ver og godt oppmøte i Svea, det var to barnedåpar 
og 70 personar til stades. Gudsteneste v/Stein Arne Larsson, matpause med 
servering av kaffi og kaker. Frelsesarmeen heldt taler og syng songar. 

Hausttakkegudsteneste og konfirmantpresentasjon 22. september:  
Presentasjon av ein konfirmant, utdeling av biblar til 6 åringane og til 6. klasse 
elevar. Kyrkjekaffi med bollar, saft og kaffi. 16 personar møtte i kyrkja. 

Lysmesse 1. desember: Konfirmanten frå Fresvik tende lys og las. Nye og gamle 
soknerådsleia takkar av presten Stein Arne Larsson då han skal byrje i ny jobb i 
Hol kommune. Soknerådsleiar Marianne Bøthun hadde kjøpt inn gåver til 
presten. Godt oppmøte, 33 personar var i kyrkja. 

Kyrkjekonsert 15. desember: Fresvik skulekorps og soknerådet hadde ansvaret 
for konserten. Korpset spelte, Siri Wølneberg Bøthun song, Rolf Olsen og ei 
jentegruppe song og spelte fleire songar. Godt oppmøte. 

Julegudsteneste 24. desember: Godt oppmøte, 83 personar var til stades. Siri 
Wølneberg Bøthun opptredde med song. 

Det har vore eit giftemål og 3 barnedåpar dette året. 

Vedlikehald av kyrkja: Inngangspartiet er nesten heilt ferdig, det manglar 
fortsatt skifer på plattingen (ei sak for fellesrådet).  



Vi takkar Bjarne Bjørkevoll med sogelaget for samarbeid med dugnaden i 
kyrkjetårnet. Det blei vaska i tårnet, museet og ned trappene. Det blei og tetta 
at hol slik at fuglar ikkje skal komme inn. Målet med dugnaden var å bevare 
museet og gjenstandane der. 

Søndagsskulen er ikkje i drift for tida. 

Så vil soknerådet takke kyrkjekontoret og sokneprestane for godt samarbeid. 
Takk til alle som har delteke som tekstlesarar under gudstenestene, og til alle 
barn og ungdommar som har bidrege med song. Stor takk til Henk for arbeidet 
som kyrkjetenar. 

Arbeidet med val av nye soknerådsmedlemmar: Det var vanskeleg å få folk til å 
stille på vallista, brukte mykje tid og spurde nesten alle vaksne i bygda. Derfor 
vart det vedteke å redusere antal soknerådsmedlemmane får 6 til 4 
representantar. Det kommande soknerådet bestemme sjølv kor mange 
varamedlemmar dei ynskjer skal møte. 

 

9. september var det soknerådsval. 1. november overtok det nye soknerådet. 

Det nye soknerådet 2019-2023 

Marianne Bøthun: leiar og skrivar 

Rolf Arne Olsen: Repr. Fellesrådet 

Geir Ove Bøthun: Kasserar 

Bente Settevik: Styremedlem 

1. vara: Frode Høgberg: Nestleiar 

Det gamle soknerådet takkar for seg og ynskjer det nye soknerådet lykke til med 
arbeidet. 

 

Fresvik 23. februar 2020 

Anita Høydal 

Soknerådsleiar 

 



  

 

 

 

 

Fresvik sokneråd har vore samansett slik: 

Leiar Anita Høydal 

Nestleiar Dagfinn Flæte 

Kasserar Sigmund Hauglum 

Sekretær Michelle Bøthun Smedegård 

Repr. fellesråd Nann Ingunn Simlenes 

Vara fellesråd Dagfinn Flæte 

Repr. diakonutval Michelle Bøthun Smedegård 

soknerådsmedlemm Hildegunn Mårstig Tretteteig 

1. vara Mari Bøtun 

 

Varamedlemmar: 

1. vara: Mari Bøthun                  2. vara Jon Breilid 

Hildegunn M. Tretteteig som var 1. vara, har i 2017 og 2018 vore 
soknerådsmedlem. 

Mari Bøtun som var 2. vara, har i 2017 og 2018 vore som 1. vara og deltek på 
soknerådsmøta. 

Tilsette: 

Stein Arne Larsson 50% fengselsprest, prostiprest og har ansvar for Fresvik og 
Feios. 

Henk Van Nierop, kyrkjetenar 

Kirsti Hjelle Hopperstad, kyrkjelydssekretær 60% 



Nils Kvamme, hovudkyrkjetenar 80% 

Inger Marit Hove organist 30% 

Lisbet Underdal Holen, kyrkjelydspedagog  

Ingvar Vangsnes, kyrkjeverje 

 

Soknerådsarbeid:  

Soknerådet har hatt 7 møter i 2019 (1 av møta var årsmøte) 

Soknerådet har handsama 50 saker. 

Kyrkjelydsmøte (årsmøte) vart halde på Fresvik kyrkje 10. mars med 13 personar 
til stades. Det vart servert kaffi og kaker. 

Faste saker: 

 Planlegging av arbeidsåret/innspel til gudstenesteplan 
 Kyrkjevertar 
 Tildeling av offer 
 Ungdomsklubben 
 Fasteaksjon 
 Kyrkjegardsdugnad 
 Sveastemnet 
 Kyrkjekaffi 
 Kyrkjelydsfest/konfirmantfest 

Stein Arne Larsson er prostiprest i Fresvik og Feios, og prest i Vik fengsel. 

6. april Var det felles samtalegudsteneste i Vik kyrkje og konfirmantfest for alle 
konfirmantane i kommune i Kyrkjestova i Vik. Vik sokneråd stod ansvarleg for 
festen, dei andre sokneråda var med å laga mat til festen. Det var to 
konfirmantar i Fresvik.  

Fasteaksjon i 9. april: Soknerådet organiserte køyring rundt om i bygda. Elevar 
frå mellomtrinnet og ungdomsskulen gjekk med bøssene. I Fresvik vart det samla 
inn til kirkens nødhjelp. Bøssene blei talde i Vik. 

Dugnad på gravplassen 23. april: 13 personar var med på dugnad (21 personar 
møtte i fjor) alle jobba godt. Det blei beskore rosehagtorn, raka lauv, vaska på 
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kvar gong og har ansvar for lokale og matservering. I år som i fjor har klubben 
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leige på kr. 200,- .  24. april var det felles  sommaravslutning for Fresvik og Feios 
ungdomsklubb. I vår var det Feios som inviterte Fresvik. Trond hadde med seg 
elevar frå Sygna VGS, dei hadde aktivitetar ute på skuleplassen. Soknerådet  

Sveastemne 25 august: Godt ver og godt oppmøte i Svea, det var to barnedåpar 
og 70 personar til stades. Gudsteneste v/Stein Arne Larsson, matpause med 
servering av kaffi og kaker. Frelsesarmeen heldt taler og syng songar. 

Hausttakkegudsteneste og konfirmantpresentasjon 22. september:  
Presentasjon av ein konfirmant, utdeling av biblar til 6 åringane og til 6. klasse 
elevar. Kyrkjekaffi med bollar, saft og kaffi. 16 personar møtte i kyrkja. 

Lysmesse 1. desember: Konfirmanten frå Fresvik tende lys og las. Nye og gamle 
soknerådsleia takkar av presten Stein Arne Larsson då han skal byrje i ny jobb i 
Hol kommune. Soknerådsleiar Marianne Bøthun hadde kjøpt inn gåver til 
presten. Godt oppmøte, 33 personar var i kyrkja. 

Kyrkjekonsert 15. desember: Fresvik skulekorps og soknerådet hadde ansvaret 
for konserten. Korpset spelte, Siri Wølneberg Bøthun song, Rolf Olsen og ei 
jentegruppe song og spelte fleire songar. Godt oppmøte. 

Julegudsteneste 24. desember: Godt oppmøte, 83 personar var til stades. Siri 
Wølneberg Bøthun opptredde med song. 

Det har vore eit giftemål og 3 barnedåpar dette året. 

Vedlikehald av kyrkja: Inngangspartiet er nesten heilt ferdig, det manglar 
fortsatt skifer på plattingen (ei sak for fellesrådet).  



Vi takkar Bjarne Bjørkevoll med sogelaget for samarbeid med dugnaden i 
kyrkjetårnet. Det blei vaska i tårnet, museet og ned trappene. Det blei og tetta 
at hol slik at fuglar ikkje skal komme inn. Målet med dugnaden var å bevare 
museet og gjenstandane der. 

Søndagsskulen er ikkje i drift for tida. 

Så vil soknerådet takke kyrkjekontoret og sokneprestane for godt samarbeid. 
Takk til alle som har delteke som tekstlesarar under gudstenestene, og til alle 
barn og ungdommar som har bidrege med song. Stor takk til Henk for arbeidet 
som kyrkjetenar. 

Arbeidet med val av nye soknerådsmedlemmar: Det var vanskeleg å få folk til å 
stille på vallista, brukte mykje tid og spurde nesten alle vaksne i bygda. Derfor 
vart det vedteke å redusere antal soknerådsmedlemmane får 6 til 4 
representantar. Det kommande soknerådet bestemme sjølv kor mange 
varamedlemmar dei ynskjer skal møte. 

 

9. september var det soknerådsval. 1. november overtok det nye soknerådet. 

Det nye soknerådet 2019-2023 

Marianne Bøthun: leiar og skrivar 

Rolf Arne Olsen: Repr. Fellesrådet 

Geir Ove Bøthun: Kasserar 

Bente Settevik: Styremedlem 

1. vara: Frode Høgberg: Nestleiar 

Det gamle soknerådet takkar for seg og ynskjer det nye soknerådet lykke til med 
arbeidet. 

 

Fresvik 23. februar 2020 

Anita Høydal 

Soknerådsleiar 

 



  

 

 

 

 

Fresvik sokneråd har vore samansett slik: 

Leiar Anita Høydal 

Nestleiar Dagfinn Flæte 

Kasserar Sigmund Hauglum 

Sekretær Michelle Bøthun Smedegård 

Repr. fellesråd Nann Ingunn Simlenes 

Vara fellesråd Dagfinn Flæte 

Repr. diakonutval Michelle Bøthun Smedegård 

soknerådsmedlemm Hildegunn Mårstig Tretteteig 

1. vara Mari Bøtun 

 

Varamedlemmar: 

1. vara: Mari Bøthun                  2. vara Jon Breilid 

Hildegunn M. Tretteteig som var 1. vara, har i 2017 og 2018 vore 
soknerådsmedlem. 

Mari Bøtun som var 2. vara, har i 2017 og 2018 vore som 1. vara og deltek på 
soknerådsmøta. 

Tilsette: 

Stein Arne Larsson 50% fengselsprest, prostiprest og har ansvar for Fresvik og 
Feios. 

Henk Van Nierop, kyrkjetenar 

Kirsti Hjelle Hopperstad, kyrkjelydssekretær 60% 



Nils Kvamme, hovudkyrkjetenar 80% 

Inger Marit Hove organist 30% 

Lisbet Underdal Holen, kyrkjelydspedagog  

Ingvar Vangsnes, kyrkjeverje 

 

Soknerådsarbeid:  

Soknerådet har hatt 7 møter i 2019 (1 av møta var årsmøte) 

Soknerådet har handsama 50 saker. 

Kyrkjelydsmøte (årsmøte) vart halde på Fresvik kyrkje 10. mars med 13 personar 
til stades. Det vart servert kaffi og kaker. 

Faste saker: 

 Planlegging av arbeidsåret/innspel til gudstenesteplan 
 Kyrkjevertar 
 Tildeling av offer 
 Ungdomsklubben 
 Fasteaksjon 
 Kyrkjegardsdugnad 
 Sveastemnet 
 Kyrkjekaffi 
 Kyrkjelydsfest/konfirmantfest 

Stein Arne Larsson er prostiprest i Fresvik og Feios, og prest i Vik fengsel. 

6. april Var det felles samtalegudsteneste i Vik kyrkje og konfirmantfest for alle 
konfirmantane i kommune i Kyrkjestova i Vik. Vik sokneråd stod ansvarleg for 
festen, dei andre sokneråda var med å laga mat til festen. Det var to 
konfirmantar i Fresvik.  

Fasteaksjon i 9. april: Soknerådet organiserte køyring rundt om i bygda. Elevar 
frå mellomtrinnet og ungdomsskulen gjekk med bøssene. I Fresvik vart det samla 
inn til kirkens nødhjelp. Bøssene blei talde i Vik. 

Dugnad på gravplassen 23. april: 13 personar var med på dugnad (21 personar 
møtte i fjor) alle jobba godt. Det blei beskore rosehagtorn, raka lauv, vaska på 



toaletta og reinska ugras i grusgongen. Soknerådet kjøpte inn blomster til å 
plante ute i krukkene. Avslutta med kaffi, saft og kaker. 

Dugnad i lag med sogelaget 4. juni: Sogelaget kallar inn til dugnad for å vaske i 
kyrkjetårnet og for å tette hol i veggen. Alle hadde med bytter, klutar og vatn.  
Soknerådet handlar inn hanskar, grønsåpe, skurekostar og klutar. To personar 
frå soknerådet deltok i lag med sogelaget og nokre personar til. 

Ungdomsklubben: Er samla fire gonger om våren og fire gonger om hausten. I 
vår blei klubben avlyst to gonger, ein gong fordi vegen var stengt og ein gong 
fordi ingen møtte. I haust blei klubben avlyst dei to siste gongene fordi det nye 
soknerådet ikkje heilt var komme i gong. Trond lærar frå Sygna har ansvaret for 
klubben og har oftast med seg 2-3 elevar, 1-2 personar frå soknerådet er med 
kvar gong og har ansvar for lokale og matservering. I år som i fjor har klubben 
vore på skulen, fordi det tek lang tid å varme opp bedehuset og ein må betale 
leige på kr. 200,- .  24. april var det felles  sommaravslutning for Fresvik og Feios 
ungdomsklubb. I vår var det Feios som inviterte Fresvik. Trond hadde med seg 
elevar frå Sygna VGS, dei hadde aktivitetar ute på skuleplassen. Soknerådet  

Sveastemne 25 august: Godt ver og godt oppmøte i Svea, det var to barnedåpar 
og 70 personar til stades. Gudsteneste v/Stein Arne Larsson, matpause med 
servering av kaffi og kaker. Frelsesarmeen heldt taler og syng songar. 

Hausttakkegudsteneste og konfirmantpresentasjon 22. september:  
Presentasjon av ein konfirmant, utdeling av biblar til 6 åringane og til 6. klasse 
elevar. Kyrkjekaffi med bollar, saft og kaffi. 16 personar møtte i kyrkja. 

Lysmesse 1. desember: Konfirmanten frå Fresvik tende lys og las. Nye og gamle 
soknerådsleia takkar av presten Stein Arne Larsson då han skal byrje i ny jobb i 
Hol kommune. Soknerådsleiar Marianne Bøthun hadde kjøpt inn gåver til 
presten. Godt oppmøte, 33 personar var i kyrkja. 

Kyrkjekonsert 15. desember: Fresvik skulekorps og soknerådet hadde ansvaret 
for konserten. Korpset spelte, Siri Wølneberg Bøthun song, Rolf Olsen og ei 
jentegruppe song og spelte fleire songar. Godt oppmøte. 

Julegudsteneste 24. desember: Godt oppmøte, 83 personar var til stades. Siri 
Wølneberg Bøthun opptredde med song. 

Det har vore eit giftemål og 3 barnedåpar dette året. 

Vedlikehald av kyrkja: Inngangspartiet er nesten heilt ferdig, det manglar 
fortsatt skifer på plattingen (ei sak for fellesrådet).  



Vi takkar Bjarne Bjørkevoll med sogelaget for samarbeid med dugnaden i 
kyrkjetårnet. Det blei vaska i tårnet, museet og ned trappene. Det blei og tetta 
at hol slik at fuglar ikkje skal komme inn. Målet med dugnaden var å bevare 
museet og gjenstandane der. 

Søndagsskulen er ikkje i drift for tida. 

Så vil soknerådet takke kyrkjekontoret og sokneprestane for godt samarbeid. 
Takk til alle som har delteke som tekstlesarar under gudstenestene, og til alle 
barn og ungdommar som har bidrege med song. Stor takk til Henk for arbeidet 
som kyrkjetenar. 

Arbeidet med val av nye soknerådsmedlemmar: Det var vanskeleg å få folk til å 
stille på vallista, brukte mykje tid og spurde nesten alle vaksne i bygda. Derfor 
vart det vedteke å redusere antal soknerådsmedlemmane får 6 til 4 
representantar. Det kommande soknerådet bestemme sjølv kor mange 
varamedlemmar dei ynskjer skal møte. 

 

9. september var det soknerådsval. 1. november overtok det nye soknerådet. 

Det nye soknerådet 2019-2023 

Marianne Bøthun: leiar og skrivar 

Rolf Arne Olsen: Repr. Fellesrådet 

Geir Ove Bøthun: Kasserar 

Bente Settevik: Styremedlem 

1. vara: Frode Høgberg: Nestleiar 

Det gamle soknerådet takkar for seg og ynskjer det nye soknerådet lykke til med 
arbeidet. 

 

Fresvik 23. februar 2020 

Anita Høydal 

Soknerådsleiar 

 



  

 

 

 

 

Fresvik sokneråd har vore samansett slik: 

Leiar Anita Høydal 

Nestleiar Dagfinn Flæte 

Kasserar Sigmund Hauglum 

Sekretær Michelle Bøthun Smedegård 

Repr. fellesråd Nann Ingunn Simlenes 

Vara fellesråd Dagfinn Flæte 

Repr. diakonutval Michelle Bøthun Smedegård 

soknerådsmedlemm Hildegunn Mårstig Tretteteig 

1. vara Mari Bøtun 

 

Varamedlemmar: 

1. vara: Mari Bøthun                  2. vara Jon Breilid 

Hildegunn M. Tretteteig som var 1. vara, har i 2017 og 2018 vore 
soknerådsmedlem. 

Mari Bøtun som var 2. vara, har i 2017 og 2018 vore som 1. vara og deltek på 
soknerådsmøta. 

Tilsette: 

Stein Arne Larsson 50% fengselsprest, prostiprest og har ansvar for Fresvik og 
Feios. 

Henk Van Nierop, kyrkjetenar 

Kirsti Hjelle Hopperstad, kyrkjelydssekretær 60% 



Nils Kvamme, hovudkyrkjetenar 80% 

Inger Marit Hove organist 30% 

Lisbet Underdal Holen, kyrkjelydspedagog  

Ingvar Vangsnes, kyrkjeverje 

 

Soknerådsarbeid:  

Soknerådet har hatt 7 møter i 2019 (1 av møta var årsmøte) 

Soknerådet har handsama 50 saker. 

Kyrkjelydsmøte (årsmøte) vart halde på Fresvik kyrkje 10. mars med 13 personar 
til stades. Det vart servert kaffi og kaker. 

Faste saker: 

 Planlegging av arbeidsåret/innspel til gudstenesteplan 
 Kyrkjevertar 
 Tildeling av offer 
 Ungdomsklubben 
 Fasteaksjon 
 Kyrkjegardsdugnad 
 Sveastemnet 
 Kyrkjekaffi 
 Kyrkjelydsfest/konfirmantfest 

Stein Arne Larsson er prostiprest i Fresvik og Feios, og prest i Vik fengsel. 

6. april Var det felles samtalegudsteneste i Vik kyrkje og konfirmantfest for alle 
konfirmantane i kommune i Kyrkjestova i Vik. Vik sokneråd stod ansvarleg for 
festen, dei andre sokneråda var med å laga mat til festen. Det var to 
konfirmantar i Fresvik.  

Fasteaksjon i 9. april: Soknerådet organiserte køyring rundt om i bygda. Elevar 
frå mellomtrinnet og ungdomsskulen gjekk med bøssene. I Fresvik vart det samla 
inn til kirkens nødhjelp. Bøssene blei talde i Vik. 

Dugnad på gravplassen 23. april: 13 personar var med på dugnad (21 personar 
møtte i fjor) alle jobba godt. Det blei beskore rosehagtorn, raka lauv, vaska på 



toaletta og reinska ugras i grusgongen. Soknerådet kjøpte inn blomster til å 
plante ute i krukkene. Avslutta med kaffi, saft og kaker. 

Dugnad i lag med sogelaget 4. juni: Sogelaget kallar inn til dugnad for å vaske i 
kyrkjetårnet og for å tette hol i veggen. Alle hadde med bytter, klutar og vatn.  
Soknerådet handlar inn hanskar, grønsåpe, skurekostar og klutar. To personar 
frå soknerådet deltok i lag med sogelaget og nokre personar til. 

Ungdomsklubben: Er samla fire gonger om våren og fire gonger om hausten. I 
vår blei klubben avlyst to gonger, ein gong fordi vegen var stengt og ein gong 
fordi ingen møtte. I haust blei klubben avlyst dei to siste gongene fordi det nye 
soknerådet ikkje heilt var komme i gong. Trond lærar frå Sygna har ansvaret for 
klubben og har oftast med seg 2-3 elevar, 1-2 personar frå soknerådet er med 
kvar gong og har ansvar for lokale og matservering. I år som i fjor har klubben 
vore på skulen, fordi det tek lang tid å varme opp bedehuset og ein må betale 
leige på kr. 200,- .  24. april var det felles  sommaravslutning for Fresvik og Feios 
ungdomsklubb. I vår var det Feios som inviterte Fresvik. Trond hadde med seg 
elevar frå Sygna VGS, dei hadde aktivitetar ute på skuleplassen. Soknerådet  

Sveastemne 25 august: Godt ver og godt oppmøte i Svea, det var to barnedåpar 
og 70 personar til stades. Gudsteneste v/Stein Arne Larsson, matpause med 
servering av kaffi og kaker. Frelsesarmeen heldt taler og syng songar. 

Hausttakkegudsteneste og konfirmantpresentasjon 22. september:  
Presentasjon av ein konfirmant, utdeling av biblar til 6 åringane og til 6. klasse 
elevar. Kyrkjekaffi med bollar, saft og kaffi. 16 personar møtte i kyrkja. 

Lysmesse 1. desember: Konfirmanten frå Fresvik tende lys og las. Nye og gamle 
soknerådsleia takkar av presten Stein Arne Larsson då han skal byrje i ny jobb i 
Hol kommune. Soknerådsleiar Marianne Bøthun hadde kjøpt inn gåver til 
presten. Godt oppmøte, 33 personar var i kyrkja. 

Kyrkjekonsert 15. desember: Fresvik skulekorps og soknerådet hadde ansvaret 
for konserten. Korpset spelte, Siri Wølneberg Bøthun song, Rolf Olsen og ei 
jentegruppe song og spelte fleire songar. Godt oppmøte. 

Julegudsteneste 24. desember: Godt oppmøte, 83 personar var til stades. Siri 
Wølneberg Bøthun opptredde med song. 

Det har vore eit giftemål og 3 barnedåpar dette året. 

Vedlikehald av kyrkja: Inngangspartiet er nesten heilt ferdig, det manglar 
fortsatt skifer på plattingen (ei sak for fellesrådet).  



Vi takkar Bjarne Bjørkevoll med sogelaget for samarbeid med dugnaden i 
kyrkjetårnet. Det blei vaska i tårnet, museet og ned trappene. Det blei og tetta 
at hol slik at fuglar ikkje skal komme inn. Målet med dugnaden var å bevare 
museet og gjenstandane der. 

Søndagsskulen er ikkje i drift for tida. 

Så vil soknerådet takke kyrkjekontoret og sokneprestane for godt samarbeid. 
Takk til alle som har delteke som tekstlesarar under gudstenestene, og til alle 
barn og ungdommar som har bidrege med song. Stor takk til Henk for arbeidet 
som kyrkjetenar. 

Arbeidet med val av nye soknerådsmedlemmar: Det var vanskeleg å få folk til å 
stille på vallista, brukte mykje tid og spurde nesten alle vaksne i bygda. Derfor 
vart det vedteke å redusere antal soknerådsmedlemmane får 6 til 4 
representantar. Det kommande soknerådet bestemme sjølv kor mange 
varamedlemmar dei ynskjer skal møte. 

 

9. september var det soknerådsval. 1. november overtok det nye soknerådet. 

Det nye soknerådet 2019-2023 

Marianne Bøthun: leiar og skrivar 

Rolf Arne Olsen: Repr. Fellesrådet 

Geir Ove Bøthun: Kasserar 

Bente Settevik: Styremedlem 

1. vara: Frode Høgberg: Nestleiar 

Det gamle soknerådet takkar for seg og ynskjer det nye soknerådet lykke til med 
arbeidet. 

 

Fresvik 23. februar 2020 

Anita Høydal 

Soknerådsleiar 

 



  

 

 

 

 

Fresvik sokneråd har vore samansett slik: 

Leiar Anita Høydal 

Nestleiar Dagfinn Flæte 

Kasserar Sigmund Hauglum 

Sekretær Michelle Bøthun Smedegård 

Repr. fellesråd Nann Ingunn Simlenes 

Vara fellesråd Dagfinn Flæte 

Repr. diakonutval Michelle Bøthun Smedegård 

soknerådsmedlemm Hildegunn Mårstig Tretteteig 

1. vara Mari Bøtun 

 

Varamedlemmar: 

1. vara: Mari Bøthun                  2. vara Jon Breilid 
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soknerådsmedlem. 
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soknerådsmøta. 
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Feios. 

Henk Van Nierop, kyrkjetenar 

Kirsti Hjelle Hopperstad, kyrkjelydssekretær 60% 



Nils Kvamme, hovudkyrkjetenar 80% 

Inger Marit Hove organist 30% 

Lisbet Underdal Holen, kyrkjelydspedagog  

Ingvar Vangsnes, kyrkjeverje 

 

Soknerådsarbeid:  

Soknerådet har hatt 7 møter i 2019 (1 av møta var årsmøte) 

Soknerådet har handsama 50 saker. 

Kyrkjelydsmøte (årsmøte) vart halde på Fresvik kyrkje 10. mars med 13 personar 
til stades. Det vart servert kaffi og kaker. 
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Stein Arne Larsson er prostiprest i Fresvik og Feios, og prest i Vik fengsel. 
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Lysmesse 1. desember: Konfirmanten frå Fresvik tende lys og las. Nye og gamle 
soknerådsleia takkar av presten Stein Arne Larsson då han skal byrje i ny jobb i 
Hol kommune. Soknerådsleiar Marianne Bøthun hadde kjøpt inn gåver til 
presten. Godt oppmøte, 33 personar var i kyrkja. 

Kyrkjekonsert 15. desember: Fresvik skulekorps og soknerådet hadde ansvaret 
for konserten. Korpset spelte, Siri Wølneberg Bøthun song, Rolf Olsen og ei 
jentegruppe song og spelte fleire songar. Godt oppmøte. 

Julegudsteneste 24. desember: Godt oppmøte, 83 personar var til stades. Siri 
Wølneberg Bøthun opptredde med song. 

Det har vore eit giftemål og 3 barnedåpar dette året. 

Vedlikehald av kyrkja: Inngangspartiet er nesten heilt ferdig, det manglar 
fortsatt skifer på plattingen (ei sak for fellesrådet).  



Vi takkar Bjarne Bjørkevoll med sogelaget for samarbeid med dugnaden i 
kyrkjetårnet. Det blei vaska i tårnet, museet og ned trappene. Det blei og tetta 
at hol slik at fuglar ikkje skal komme inn. Målet med dugnaden var å bevare 
museet og gjenstandane der. 

Søndagsskulen er ikkje i drift for tida. 

Så vil soknerådet takke kyrkjekontoret og sokneprestane for godt samarbeid. 
Takk til alle som har delteke som tekstlesarar under gudstenestene, og til alle 
barn og ungdommar som har bidrege med song. Stor takk til Henk for arbeidet 
som kyrkjetenar. 

Arbeidet med val av nye soknerådsmedlemmar: Det var vanskeleg å få folk til å 
stille på vallista, brukte mykje tid og spurde nesten alle vaksne i bygda. Derfor 
vart det vedteke å redusere antal soknerådsmedlemmane får 6 til 4 
representantar. Det kommande soknerådet bestemme sjølv kor mange 
varamedlemmar dei ynskjer skal møte. 

 

9. september var det soknerådsval. 1. november overtok det nye soknerådet. 

Det nye soknerådet 2019-2023 

Marianne Bøthun: leiar og skrivar 

Rolf Arne Olsen: Repr. Fellesrådet 

Geir Ove Bøthun: Kasserar 

Bente Settevik: Styremedlem 

1. vara: Frode Høgberg: Nestleiar 

Det gamle soknerådet takkar for seg og ynskjer det nye soknerådet lykke til med 
arbeidet. 

 

Fresvik 23. februar 2020 

Anita Høydal 

Soknerådsleiar 

 


